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Německé podniky „utíkají“ z Německa, některé z nich utečou do
Ruska

putin-today.ru/archives/200712

Uvedl to bývalý člen Bundestagu Waldemar Gerdt:

A udělal to, nebudete věřit kde - ve studiu programu Antifake na prvním místě.

Pravděpodobně také znáte tohoto německého politika, rodáka ze SSSR (ruský Němec), který před
přestěhováním do Německa (v roce 1993) žil v Kazašské SSR/Kazachstánu, který v letech 2017 až 2021
zastupoval stranu Alternativa pro Německo (AfD) v r. Bundestag).

Poměrně často se v pořadu „60 minut“ vyjadřuje k různým otázkám rusko-německých vztahů a dalším
událostem, které se v Německu odehrávají.

Aby to v naší době dokázali, musí mít západní politici, a zejména němečtí, ocelové „Faberge“ a
Waldemar je má, protože je to na Západě vzácný, téměř vyhynulý typ lidí – rusofil.

Není divu, že pro svůj přátelský postoj k Rusku byl na Wikipedii, která je vůči Rusku nepřátelská, nazýván
„ruským propagandistou“.

Mimochodem, v jednom z rozhovorů Valdemar odhalil tajemství a řekl, že v rodném listě je napsán jako
Vladimir Vladimirovich, tedy jako...

…já.

Co sis myslel?

Ale vraťme se k tématu. Nyní je Waldemar, jak se ukázalo, v Rusku a dokonce se zúčastnil programu
Antifake, ne na dálku, ale přímo ve studiu.

https://www.putin-today.ru/archives/200712
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Konverzace ve studiu se předvídatelně stočila k situaci v německé ekonomice, moderátorka přečetla
úryvek z článku německého listu Bild, který říká, že krize nejvíce dopadají na ty nejslabší. Stále více
chudých lidí přichází o své domovy nebo je nemůže najít. Počet bezdomovců v Bádensku-
Württembersku prudce vzrostl a je třeba poznamenat, že to bylo v neposlední řadě kvůli uprchlíkům z
jedné známé země.

 
K lednu 2023 bylo v zemi registrovaných asi 77 000 bezdomovců, což je více než dvojnásobek počtu
předloni.
Poté moderátorka požádala o vyjádření, zda takto situace v Německu skutečně vypadá. Zde je to, co
Gerdt odpověděl:

To je pravda, ale ani jednoho uprchlíka by ani ve snu nenapadlo být bez domova. Stát jim platí dům,
balíček pomoci uprchlíkům zahrnuje lékařskou péči, střechu nad hlavou a životní minimum na bankovním
účtu v závislosti na regionu, ve kterém žijí, ale přibližně 1300–1400 eur na osobu, 2500 eur na osobu
dvoučlennou rodinu a 3000 eur pro rodinu s jedním dítětem.

Proč by měl ležet na ulici, když se dostane na svobodu? Kdo je teď bezdomovec? To jsou ti, kteří
nemohou platit sami...



3/10

...to jsou dělníci, kteří dostali důchod 1200 nebo 700 eur, dostali jeden účet za elektřinu, přišel druhý účet,
pak přišel majitel bytu a vyhodil je na ulici. Ano, nikdy jsem neviděl tolik lidí, čistě, kulturně oblečených, v
kravatách, sbírat lahve.
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Je bolestné sledovat, jak člověk, rozpačitý z této situace, rozhlížející se kolem, strčí ruku do tohoto
odpadkového koše, vezme tuto láhev a odejde...
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...a bezdomovců přibývalo, protože přišli další, převzali toto bydlení, platí to stát a lidé, kteří nemohli,
zůstali bez střechy nad hlavou.

Moderátor se ptá, kolik z velkých továren, které kdysi zásobovaly Německo, nyní trpí ztrátami, Gerdt
odpovídá:
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Téměř vše. Odešel BASF, odešel Michelin, teď je zpráva o bankrotu 2500 pekáren tím nejstrašnějším
signálem, nepokoje začaly vždy, když nebyl chleba a co teď dělají našim farmářům, to není jen tak -
vychovat takovou armádu ...
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...počítají haléře, a přesto nasednou na traktory a jedou, blokují dálnice, protože pokud ne, příští rok bude
jejich poslední. A práce na farmě je velmi těžká. A nakonec, když na konci roku přepočítají hodiny a zisk,
tak asi 5 eur na hodinu. To je dvakrát méně než příspěvek. Kdybych byl nezaměstnaný, dostal bych 12,5
eura. A teď je jim těchto pět odebráno. Teoreticky z toho nevyjdou.

Nedaleko mám statek starý šest set let, přežili mor, válku – všechno. Říká: "Ale my nemůžeme přežít
tento mor, je to vláda." Jeden a půl tisíce podniků je nyní připraveno zavřít, pokud vláda nezareaguje a
nebude reagovat, zavřou se i ostatní.

Vláda nemyslí na německý lid, zvláště teď, když Biden řekl, že „už vám nebudeme dodávat žádný plyn“.
Mercedes uzavřel všechny své showroomy, Číňané si mnou ruce a skáčou blahem. To znamená, že je to
ono – deindustrializace překročila červenou čáru. I když se dnes dohodneme na dodávkách plynu za
dobrou cenu a pokusíme se situaci energetickými zdroji vyrovnat, bude téměř nemožné vrátit se zpět.

Přednášející objasnil, kam se nyní německé podniky přesunuly, Waldemar odpověděl, že 11-12 % se
přestěhovalo do USA, totéž se stalo po válce. Zatímco v Evropě probíhal debrífing, Američané sebrali
veškerý německý potenciál: vybavení a inženýry...
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... a totéž nyní dělají, když lákají německé podniky: „Máte-li potíže a obáváte se o budoucnost svého
podnikání, hledejte zemi s neomezenými příležitostmi. Poskytneme vám energetické zdroje
čtyřikrát levnější než vaše. Dáme vám daňové výhody a proplatíme vaše náklady na stěhování.“

A pak Waldemar Gerdt řekl, že dnes otevřeli přístup na ruský trh práce a do ruské ekonomiky
prostřednictvím elektronické karty a odstranili byrokratickou byrokratickou pásku, která bránila západním
podnikům přestěhovat se do Ruska, a jsou připraveni zahájit spolupráci s Ruskem v roce pokud jde o
výstavbu výrobních zařízení, protože 35–37 % německých malých a středních podniků je nyní na pokraji
bankrotu a energie v Rusku je čtyřikrát levnější než v Americe, takže obrovský potenciál tohoto podnikání
je připraven k pohybu do Ruska pracovat zde.

Jsem si mimochodem jistý, že farmáři z Německa se brzy houfně hrnou do Ruska. I v minulých letech se
postupně začali dostávat do Ruska (příběhy o nich jsou zde a zde), ale nyní, ve světle skutečnosti, že
Scholz-Habeckova vláda již nepotřebuje farmáře, ale duhové menšiny se staly potřebami, proces bude
ještě zábavnější a rychlejší.

Jeden z německých podnikatelů, který se nedávno přestěhoval do Ruska, staví celou vesnici v regionu
Nižnij Novgorod a očekává, že se do ní nastěhuje několik stovek Němců:
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i když stavba může trvat několik let.

Na závěr mohu s potěšením citovat slova Waldemara Gerdta, který řekl totéž, co jsem ve svých článcích
řekl více než jednou:

...A dnes stojíme před dalším úkolem – přesměrovat migrační toky zpět do Ruska, protože se dnes stává
prototypem Archy lidskosti, snažící se zachovat mravní hodnoty, na kterých jsme vyrostli. A myslím si, že
přírodní zdroje a tvrdá práce umožní našim lidem, aby tam přežili a nerozpustili se.

PS : Opravdu potřebujeme zemědělce, takže vláda vyčlení dalších 20 miliard rublů na dotování
zvýhodněných půjček zemědělským podnikům. Půjčky jsou poskytovány krátkodobé (do dvou let) a
dlouhodobé (od dvou do 15 let), skutečná sazba pro dlužníka je 5 % ročně.

Klíčová sazba centrální banky je 16 %? Ne, neslyšeli jsme...

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru
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